
Referat bestyrelses møde den 12.02.2025 

Referent: Christina Kornbeck Hansen  

Deltagende medlemmer: Susanne Hald-Hansen, Thomas Pedersen, Torben Nielsen, Willy Jørgensen, Claus 
Rydstrøm, Christina Kornbeck Hansen, Henrik Olesen, Nikolaj Hofmann, Tim Nielsen 

Fraværende: Kim Munksgaard Lauritzen, Mahsa Kjøng. 

Ejendomsmester: Nikolaj Hofmann. 

 

Beboerfremmøde: 

4 af torveparkens klubber har været på besøg i bestyrelsen og fik sig en lille snak om blandt andet torvedag. 

Diverse skrivelser til afdelingen: 

Der er kommet en skrivelse til bestyrelsen ang. hjemmesiden, den ønsker bestyrelsen at beholde på 

nuværende tidspunkt.  

Når der er beskeder fra ABG/ejendomskontoret bliver der sendt en besked via sms eller pr mail.  

De lade stander der er sat op i torveparken, er klar til afbenyttelse af gæster og beboer. 

 

Nyt fra ejendomsmesteren januar  

Nikolaj informerer om flytteboliger.  

Bestyrelsen snakker om råderetten, der kommer et forslag på budgetmødet.  

Hegnet på Nissumvej er halv vejs, og det regnes helt færdigt foråret 2026.  

Det undersøges parkeringspladserne/parkeringsbåsen kan optegnes.  

Molok ned sætningen er i fuldgang, og går som planmæssigt.  

træerne på alleen ved boldbanen bliver fældet, da der er fare for de vælter. Der bliver plante nogle nye træer 
som suger vand.  

Der er kommet ny mand i torveparken, velkommen til søren.   

legepladsrenovering er i fuld gang og forventes færdig i marts. Vi igangsætter gennemgang boligerne for fejl 
og mangler.  

Vi skal have renoveret garagerne, der udskiftes det træ der er rådnet og de males.  

Der er tilbud klar ang. fibernet til budgetmødet. 

 


